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Czytaj na str. 3

Obwodnica gotowa - otwarcie już w piątek? 

Spokojnych Świąt Bożego Narodzenia
oraz wszystkiego najlepszego
w Nowym Roku
wszystkim Klientom
życzą T. i M. Szczepaniak

Ząbki, ul. ks. Skorupki 17 lok. U1
Kobyłka, ul. Napoleona 63A 

Zdrowych i wesołych Świąt Bożego Narodzenia  i Szczęśliwego Nowego Roku
wszystkim Klientom życzą Kupcy z Bazaru Ząbki

Zapraszamy na przedświąteczne zakupy: Ząbki, ul. Targowa 6

Świetna wiadomość dla 
Ząbek oraz – także w naszym 
regionie – Tłuszcza. Nowo-
czesny, estetyczny dworzec 

kolejowy bywa wizytówką 
miasta i sporo wskazuje, że 
Ząbki właśnie taką wizytów-
kę dostaną.

PKP SA chcą podpisać 
umowy ramowe na projekty 
nowych dworców, przebudowy 
starych obiektów i prace kon-

serwatorskie w budynkach za-
bytkowych. 

(dokończenie na str. 12)

W ciągu najbliższych 5 lat PKP ma zbudować nowy budynek dworca kolejowego w Ząbkach. Inne miejscowości na tak zwanej 
„linii wołomińskiej” po modernizacji nie będą miały nawet kas biletowych.

Ząbki z nowym dworcem –  reszta skromniej

Samorządowcy u ambasador Węgier

Burmistrzowie Wołomina, Kobyłki i Ząbek z ambasador Węgier w Warszawie 

Nareszcie! Wykonawca ob-
wodnicy Marek (trasa S8) po-
między węzłami Marki i Kobyłka 
14 grudnia złożył wniosek o wy-
danie pozwolenia na użytkowanie 

trasy. Według nieoficjalnych in-
formacji jest szansa, że kierowcy 
pojadą nią od piątku, 22 grudnia.

- Jesteśmy na ostatniej prostej 
przed oddaniem drogi do ruchu – 

oświadczył Jan Krynicki, rzecz-
nik Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad. 

Teraz czas na opinię nad-
zoru budowlanego, który może 

zaakceptować wykonane prace, 
bądź (co bardziej prawdopo-
dobne) zgłosić uwagi i zażądać 
drobnych poprawek. 

(dokończenie na str. 6)

Wesołych Świąt
życzy

Redakcja
Mojej Gazety 
Regionalnej
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Wesołych Świąt 
Bożego Narodzenia

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Wszystkim 
naszym Klientom 

i Przyjaciołom 
życzymy zdrowych 
i rodzinnych Świąt 

Bożego Narodzenia 
oraz szczęśliwego 

Nowego Roku

Przede wszystkim ro-
dzinnych Świąt, przepeł-
nionych miłością, wza-
jemnym wybaczeniem i 
spokojem. Pamiętajmy, aby 
samemu dobrze przeżyć 
Święta, bez niepotrzebnych 
nerwów, bez nadmiernego 
pośpiechu, ale nie zapo-
minajmy także o najmłod-
szych. Dzieci uczą się od 
nas dorosłych sposobów 
świętowania, jesteśmy dla 
nich przykładem i autory-
tetem, warto o tym pamię-
tać. Święta to doskonała 
okazja do nauki polskich 
i chrześcijańskich trady-
cji. Postarajmy się, aby na-
sze dzieci i wnuki, kiedyś 
w przyszłości, mogły te 
tradycje przekazywać da-
lej swoim dzieciom i wnu-
kom. Nie zapomnijmy też 
o tym, co najważniejsze, 
aby przeżyć Święta z wia-
rą w prawdziwego Jezusa, 
Syna Bożego, który przy-
szedł na świat, aby nas zba-
wić. Życzę Państwu obfito-
ści Bożej Łaski w nowym 
2018 roku.

Kończy się stary 2017 
rok, kolejny rok dobrej 
zmiany w Polsce. Ważne, 
że udało się nam osiągnąć 
wiele. Największym gospo-
darczym osiągnięciem tego 
roku jest skuteczna walka z 
przestępczością gospodar-
czą, karuzelami podatko-
wymi itd. Przyniosła ona 
wielomiliardowe wpływy 
budżetowe, dzięki którym 
Polska może się rozwijać 
gospodarczo, infrastruktu-
ralnie jak również realizo-
wać cele społeczne (Rodzi-
na 500+, skracanie kolejek 

do lekarzy itd.). Ale nie tyl-
ko, ograniczenie działalno-
ści przestępczej powoduje, 
że polskie, uczciwe firmy 
mogą się rozwijać. Prze-
stępcy podatkowi stanowili 
bowiem dla nich nieuczci-
wą i wyniszczającą konku-
rencję. 

W kolejnych latach tak-
że stawiamy na gospodarkę, 
czego wyrazem była dość 
niespodziewana w końców-
ce roku zmiana Premiera. 
Trudna to zmiana szczegól-
nie dla bardzo dużej części 
społeczeństwa, którzy wy-
soko cenili Beatę Szydło, za 
sukcesy polityki wewnętrz-
nej oraz jej stanowcze sta-
nowisko chroniące interesy 
Polski na arenie międzyna-
rodowej. Także moim zda-
niem, Rząd Pani Premier 
Szydło był najlepszym rzą-
dem w powojennej historii 
Polski. 

Nowy Prezes Rady Mi-
nistrów Mateusz Morawie-
cki jest gwarantem dalsze-
go rozwoju gospodarczego. 
A gospodarka jest najważ-
niejsza. Jej rozwój powo-
duje wzrost wynagrodzeń, 
zmniejszenie bezrobocia, 
wzrost dobrobytu. W koń-
cu to gospodarka przesądza 
o randze danego kraju na 
arenie międzynarodowej. 
Nawet nasi przeciwnicy po-
lityczni przyznają, że Mo-
rawiecki ma wizję rozwoju 
gospodarki i potrafi ją rea-
lizować. 

2017 rok był dla mnie 
także rokiem ciężkiej pra-
cy zarówno w parlamencie, 
jak i na terenie okręgu wy-
borczego - powiatów pod-
warszawskich. Zachęcam 
Państwa do zapoznania się 
z moim sprawozdaniem z 
pierwszych dwóch lat dzia-
łalności poselskiej, jest do-
stępne na stronie interne-
towej http://uscinski.pl oraz 
http://facebook.pl/PoselU-
scinski. 

Hannie i Kazimierzowi Rakowskim

składamy wyrazy głębokiego żalu i współczucia z powodu śmierci

Krystyny Zalewskiej 
mamy i teściowej

Adam Łossan 
Wicestarosta Wołomiński 

wraz z Zarządem i pracownikami 
Starostwa Powiatowego w Wołominie

Janusz Werczyński 
Przewodniczący  

Rady Powiatu Wołomińskiego 
wraz z Radnymi

Za nami rok ważnych inwestycji i jubileuszy
Rok 2017 r. w dzielnicy 

Rembertów stał pod znakiem 
nowych inwestycji, których 
efekt widoczny będzie już w 
przyszłym roku. Rozpoczęliśmy 
budowę kompleksu sportowe-
go przy Szkole Podstawowej nr 
217 z miasteczkiem ruchu dro-
gowego, tuż obok budowę tere-
nu rekreacyjnego w rejonie ul. 
Strażackiej, boiska wielofunk-
cyjnego przy LI Liceum Ogól-
nokształcącym i pierwszej w 
dzielnicy studni oligoceńskiej. 
Również ten rok obfitował w 
szereg inwestycji drogowych tj. 
budowę ul. Zesłańców Polskich 
do ul. Cyrulików z rondem w ul. 
Strażackiej, budowę ul. Cyruli-
ków do przejazdu kolejowego, 
budowę ulicy tzw. „Kadrowej 
bocznej’, budowę ul. Paderew-
skiego od ul. Czwartaków do ul. 
Zdrowotnej, a w chwili obecnej 
trwa kolejny etap rozbudowy 

i przebudowy al. Chruściela z 
zawrotką dla autobusów. Dzię-
ki pozyskaniu dodatkowych 
środków z miasta poczyniliśmy 
przygotowania pod rozbudowę 
Szkoły Podstawowej przy ul. 
Niepołomickiej poprzez bu-
dowę nowego kontenerowego 
obiektu i projektowanie Cen-
trum Lokalnego w Remberto-
wie, które zlokalizowane będzie 
przy  rembertowskim ratuszu. 

Rok 2017 był również cza-
sem ważnych jubileuszy. Świę-
towaliśmy 60. rocznicę przyłą-
czenia miasta Rembertów do 
Warszawy, 10. rocznicę powoła-
nia Rembertowskiej Akademii 
Seniora oraz 20-lecie działal-
ności Orkiestry Koncertowej 
„Victoria”, która rozsławia Rem-
bertów nie tylko w całej Polsce, 
ale również poza jej granicami. 
Cieszy mnie bardzo, że w mi-
jającym roku rembertowianie 

zaangażowani w organizację 
tych obchodów po raz kolejny 
udowodnili, że chcą i potrafią 
działać wspólnie. Optymizmem 
napawa mnie pogłębienie 
współpracy z naszymi strate-
gicznymi partnerami, szczegól-
nie Akademią Sztuki Wojen-
nej, Dowództwem Garnizonu 
Warszawa, 2. Regionalną Bazą 

Logistyczną, Jednostką GROM 
i rembertowskimi parafiami. 

Cieszy mnie, że nasza cięż-
ka praca daje dużo satysfakcji, 
której także życzę wszystkim 
naszym Mieszkańcom.

Mieczysław Golónka
Burmistrz Dzielnicy 

Rembertów m.st. Warszawy

Rembertów

Rondo na skrzyżowaniu ul. Strażackiej z Zesłańców Polskich 
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Mieszkańcy ul. Makowej w 
Lipinkach zwrócili się o pomoc 
do redakcji Mojej Gazety Regio-
nalnej, bo wyczerpali już cierpli-
wość i inne możliwości ratunku. 
Ulica Makowa jest w fatalnym 
stanie, aż prosi się o remont. 
Liczne ubytki w nawierzchni, ol-
brzymie koleiny, nierówności, a 
po opadach deszczu rozlewiska 
wody – co widać na zdjęciu – i 
błoto, które uniemożliwia korzy-
stanie z drogi. Szczególnie ciężko 
jest poruszać się ul. Makową pie-
szym, choć i pojazdy są zagrożone 
uszkodzeniem. Jeden z mieszkań-
ców, pan Adam W. kilkakrotnie 
zwracał się z tą sprawą do sołty-
sa, radnej, a także wysyłał pisma 
do Miejskiego Zakładu Dróg i 
Zieleni w Wołominie. Żadnego 
odzewu. Kiedy władze Wołomina 
wreszcie zajmą się tą sprawą? Bo 
jeśli mieszkańcy Makowej nie za-
sługują na remont drogi, to może 

Podwołomińskie Lipinki 
czy Wenecja? 

Samorządowcy 
u ambasador Węgier

Dr Orsolya Zsuzsanna 
Kovacs, ambasador Węgier w 
Warszawie, zaprosiła przed-
stawicieli powiatu wołomiń-
skiego na uroczysty obiad, 
który był również pretekstem 
do wzajemnego poznania się 

oraz omówienia zasad pol-
sko-węgierskiej współpracy 
na szczeblu samorządowym.

W spotkaniu uczestni-
czyli: burmistrz Wołomina 
Elżbieta Radwan, burmistrz 
Kobyłki Robert Roguski oraz 

burmistrz Ząbek Robert Per-
kowski ze swoim zastępcą, 
Arturem Murawskim.

- Pani Ambasador jest nie-
zwykle miłą osobą, w dzieciń-
stwie, jako córka dyplomatów, 
miała już okazję mieszkać w 
Polsce. Na Węgrzech studiowa-
ła polonistykę, dlatego dosko-
nale posługuje się naszym języ-
kiem – powiedział w rozmowie 
z Moją Gazetą Regionalną wi-
ceburmistrz Ząbek Artur Mu-
rawski. Dowiedzieliśmy się, że 
podczas obiadu serwowano 
dania kuchni węgierskiej. Nie 
zabrakło również Tokaju – naj-
bardziej znanego węgierskiego 
białego wina. 

Jak zapowiadają samorzą-
dowcy, w najbliższym czasie 
możemy spodziewać się re-
wizyty Pani Ambasador w na-
szym powiecie.                                  

Red.

trzeba od razu zmienić nazwę uli-
cy na Zalana albo Podwodna… 

Mamy nadzieję, że w najbliż-
szym czasie samorządowcy 
sprostają oczekiwaniom miesz-

kańców Lipinek i znajdą środ-
ki na wyremontowanie ulicy i 
przywrócenie jej do normalnego 
użytkowania.

Red.

Pani Ambasador Orsolya Zsuzsanna Kovacs  podczas uroczysto-
ści zakończenia obchodów Roku Kultury Węgierskiej w Polsce, 
która odbyła się na Politechnice Warszawskiej. Na zdjęciu rów-
nież marszałek Sejmu RP  Marek Kuchciński i wicemarszałek Sej-
mu RP  Ryszard Terlecki

Tak wygląda droga dojazdowa do posesji od ul. Słonecznej 33B, której radni nadali piękną nazwę: 
ul. Makowa

Blisko 10 mln zł na OZE
Kolejne mazowieckie gminy 

otrzymają środki unijne na od-
nawialne źródła energii (OZE). 
Dzięki dofinansowaniu do koń-
ca przyszłego roku w gminach 
Stoczek, Strachówka, Długo-
siodło i Jadów   wykonane zo-
staną instalacje fotowoltaiczne i 
pompy ciepła. 

Decyzją Zarządu Woje-
wództwa Mazowieckiego pro-
jekt ten otrzyma blisko 9,9 
mln zł z RPO WM 2014-2020. 
Umowę w tej sprawie 20 grud-
nia podpisali: wicemarszałek 
Janina Ewa Orzełowska, czło-
nek zarządu województwa ma-
zowieckiego Elżbieta Lanc oraz 

wójt gminy Stoczek Mieczysław 
Wójcik. 

Projekt otrzyma unijne dofi-
nansowanie w ramach konkur-
su z Działania 4.1 Odnawialne 
źródła energii. Nabór ogłosiła 
i przeprowadziła Mazowiecka 
Jednostka Wdrażania Progra-
mów Unijnych. 
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Świąt Bożego Narodzenia 
wypełnionych radością i miłością, 

a Nowego Roku spełniającego 
wszelkie marzenia i pełnego optymizmu, 

Mieszkańcom Gminy Dąbrówka
życzą 

Przewodniczący 
Rady Gminy

Marcin Kaczmarczyk

Wójt 
Gminy Dąbrówka

Radosław Korzeniewski

Powiat bardzo dynamicz-
nie inwestuje na wielu obsza-
rach. Bardzo wiele środków 
przeznaczono na inwestycje 
drogowe, to znaczy budowy, 
przebudowy i modernizacje 
dróg oraz chodników. Do naj-
ważniejszych zadań inwesty-
cyjnych w tym zakresie zaliczyć 
można:
- przebudowę wraz z rozbudo-

wą ul. Dworkowej w Kobyłce 
i budowę ul. Głównej w Mar-
kach (2 340 000 zł);

- modernizację istniejących 
obiektów budowlanych na 
działce powiatowej przy ul. 
Asfaltowej w Zagościńcu 
(200 000 zł);

- projekt chodnika wraz z 
przebudową drogi w No-
wym Jankowie w gminie 
Radzymin (200 000 zł);

- projekt i budowę chodnika 
w Ostrowiku w gminie Po-
świętne (150 000 zł);

- projekt i budowę chodnika z 
zatoką autobusową w miej-
scowości Chajęty w gminie 

Prawie 40 milionów na inwestycje powiatowe!
Takiego budżetu na inwestycje Powiat Wołomiński jeszcze nigdy nie miał.

Plany inwestycyjne powiatu wołomińskiego na rok 2018 zapowiadają się imponująco. W uchwale budżetowej aż 40 mln zł prze-
znaczono na inwestycje.

Dąbrówka (600 000 zł);
- projekt i budowę drogi w 

Starowoli w gminie Jadów 
(760 000 zł);

- projekt i przebudowę drogi 
na odcinku Radzymin - tory 
kolejowe Łąki do granicy po-
wiatu (630 000 zł);

- przebudowę ciągu ulic Kocha-
nowskiego i Drewnickiej w 
Ząbkach (1 421 776 zł);

- przebudowę ciągu ulic Zagań-
czyka, Mareckiej i Szerokiej 
wraz z przebudową skrzy-
żowania z ul. Przyjacielską w 
Kobyłce (1 030 000 zł);

- przebudowę ul. Szkolnej w 
Słupnie w gminie Radzymin 
(1 200 000 zł); 

- przebudowę drogi powiatowej 
na odcinku przejazd PKP w 
Duczkach do ronda w Za-
gościńcu w gminie Wołomin 
(3 850 000 zł). 

Równie ważnym obszarem 
działalności powiatu są inwe-
stycje oświatowe. W mijającym 
roku udało się zrealizować jed-
ną z najważniejszych takich in-
westycji – rozbudowę Zespołu 
Szkół w Radzyminie. Także na 
rok 2018 planowane są zadania 
w tym zakresie. Są to m.in.:
- budowa windy zewnętrznej 

przy sali gimnastycznej w 
Zespole Szkół Specjalnych w 
Wołominie (224 000 zł);

- budowa szkoły ponadgimna-
zjalnej w Markach (500 000 
zł);

- rozbudowa Zespołu Szkół w 
Zielonce (650 000 zł);

- wykonanie hali sportowej 
wraz ze szklarnią na dachu 
dla Zespołu Szkół Technicz-
no-Zawodowych w Radzy-
minie (100 000 zł);

- zakup gruntu w Radzyminie 
przy ul. Konstytucji 3 Maja 
na potrzeby LO w Radzymi-
nie (300 000 zł);

- zintegrowany rozwój szkolni-
ctwa zawodowego – Zawo-
dowe Mazowsze (142 980 zł).

Drogi oraz oświata to zde-
cydowanie największe obszary 
inwestycyjne powiatu, ujęte w 
najnowszym projekcie budżetu. 
Nie są to jednak jedyne dzie-
dziny, w których powiat podej-
muje zadania. Równie ważna 
jest m.in. ochrona zdrowia. 
W projekcie budżetu na 2018 
rok przeznaczono aż 3 mln zł 
na modernizację oddziałów w 
Szpitalu Powiatowym w Wo-
łominie oraz inne niezbędne 
wydatki.

Posiedzenie rady powiatu, 
na którym podjęto uchwałę bu-
dżetową odbyło się 19 grudnia.

Agata Bochenek 

Część ulicy Drewnickiej w Ząbkach została zmodernizowana w 2016 roku. Teraz czas na przebudo-
wę pozostałego odcinka 
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Oferta handlowa ważna
 do 24.12.2017

lub do wyczerpania zapasów.

Krok 2Krok 1 Krok 3
www.apimarket.pl

BL • KONSTANCIN JEZIORNA, ul. Warszawska 63 BL BL B B BLP • 
WARSZAWA, Al. Jerozolimskie 123, ul. Modzelewskiego 58, ul. Polinezyjska 10, ul. Wojciechowskiego 44 B, ul. Siedmiogrodzka 11, ul. Poligonowa 1 B, ul. Fasolowa 17 B B, 

L BL • ZIELONKA, ul. Marecka 36 B, ul. Kolejowa 24 BP, ul. Szkolna 15 • BRWINÓW, ul. Biskupicka 6 B

B-bankomat  L-lottomat  P-paczkomat inPostSERDECZNIE ZAPRASZAMY DO NASZYCH SKLEPÓW:
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Z okazji

Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku

Mieszkańcom Dzielnicy Rembertów

zdrowia, pomyślności w życiu osobistym,

sukcesów w pracy zawodowej,

spełnienia marzeń

życzą

Rada i Zarząd

Dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy

Po prostu niezbędny

W uzasadnieniu radna po-
dała, że przy ulicy Piłsudskiego 
będącej drogą powiatową, znaj-
dują się dwa budynki użytecz-

ności publicznej, a mianowicie 
przedszkole i szkoła podstawo-
wa. Ponieważ w projekcie bu-
dżetu Powiatu Wołomińskiego 
na 2018 rok zaplanowano 500 
tysięcy złotych na szkołę ponad-
gimnazjalną w Markach, co jest 
kwotą nieadekwatną do potrzeb, 

radna z Ząbek zaproponowała 
przesunięcie kwoty 200 tysięcy 
złotych na chodnik, który jest 
konieczny dla bezpiecznego 

dotarcia do szkoły i przedszkola 
dzieci uczęszczających do placó-
wek zlokalizowanych przy ulicy 
Piłsudskiego w Ząbkach. Wnio-
sek uzyskał pozytywną opinię 
zarówno członków Komisji 
Edukacji, Sportu i Turystyki, jak 
i Komisji Dziedzictwa Narodo-

wego i Kultury. Za wnioskiem 
głosowali radni Małgorzata 
Zyśk, Katarzyna Lubiak, Robert 
Szydlik, Jan Tomasz Czarnogór-
ski, Adam Jaczewski i Andrzej 
Zbyszyński. Wniosek po uzyska-
niu pozytywnych opinii został 
skierowany do Komisji Finanso-
wej, na której większość radnych 
poparła go i pozytywnie zaopi-
niowała zgłoszoną inicjatywę.

Małgorzata Zyśk w imieniu 
własnym, Burmistrza Miasta 
Ząbki oraz radnego Sławomi-
ra Pisarczyka podziękowała 
wszystkim, którzy przychylili 
się do wniosku, wyrażając swoją 
nadzieję, że inwestycja ta znaj-
dzie się ostatecznie w budżecie 
powiatu na 2018 rok. 

Z ostatniej chwili: na sesji 
w dniu 19 grudnia radni jed-
nogłośnie wprowadzili tę inwe-
stycję do budżetu powiatu na 
2018 r., co oznacza, że chodnik 
przy ul. Piłsudskiego w Ząbkach 
niebawem powstanie.                 

Red.

Chodnik przy ul. Piłsudskiego w Ząbkach pozytywnie zaopiniowany.

Na Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki oraz Komisji Dziedzictwa Narodowego i Kultury rad-
na z Ząbek Małgorzata Zyśk złożyła wniosek o umieszczenie w budżecie Powiatu Wołomiń-
skiego na 2018 rok budowy chodnika przy ulicy Piłsudskiego w Ząbkach na odcinku od ulicy 
Andersena do ulicy Powstańców, na kwotę 200 tysięcy złotych.

Obwodnica gotowa - otwarcie już w piątek? 

Niezależnie od tego, jak 
przebiegnie ocena, wygląda na 
to, że trasa faktycznie zosta-
nie oddana do użytku w ciągu 
najbliższych dni. Konkretny 
termin udostępnienia obwod-
nicy zależał będzie od tempa, 
w jakim wykonawca (konsor-
cjum Salini) będzie realizował 
poprawki i zalecenia. Nieofi-
cjalnie mówi się, że realnie 
brzmi perspektywa otwarcia 
to piątek, 22 grudnia.

W listopadzie wicemini-
ster infrastruktury i budow-
nictwa Marek Chodkiewicz 
groził, że w przypadku nie-
zapewnienia przejezdności 
do 15 grudnia, kontrakt z 
wykonawcą zostanie zerwa-
ny. Terminu nie udało się 
dotrzymać, ale wygląda na 
to, że podjęto dobrą decyzję, 
odstępując od radykalnych 
rozwiązań.

Obwodnica Marek li-
czy ok. 15 km i składa się z 

dwóch fragmentów - pierw-
szy o długości 8,1 km (Mar-
ki – Kobyłka) realizuje z 
kilkumiesięcznym opóźnie-
niem Salini. Drugie zadanie 
od Kobyłki do Radzymina o 
długości ok. 7 km wykona-
ło konsorcjum Astaldi – ten 
odcinek jest już gotowy, ale 
również zostanie oddany do 
użytku po uzyskaniu prze-
jezdności całej obwodnicy.

TS

(dokończenie ze str. 1)

Radni: Małgorzata Zyśk i Andrzej Zbyszyński 
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Zdrowych, spokojnych, ciepłych 
i błogosławionych

Świąt Bożego Narodzenia,
spędzonych w gronie rodzinnym

oraz szczęśliwego Nowego 2018 Roku
życzą radni powiatowi 

Małgorzata Zyśk i Sławomir Pisarczyk

Miasto otrzyma ponad 
7 mln zł ze środków zewnętrz-
nych (w tym ponad 6 mln ze 
środków unijnych) na budowę 
parkingu podziemnego pod 
terenem bazarku miejskiego, 
tuż obok stacji kolejowej. War-
tość całej inwestycji ma wynieść 
8,1 mln zł. 

Koncepcja budowy jedno-
poziomowego parkingu pod-
ziemnego pod bazarkiem w 
Zielonce, czyli na terenie bez-
pośrednio sąsiadującym ze sta-
cją kolejową, przewiduje bu-
dowę parkingu dla około 100 
samochodów i kilkudziesięciu 
rowerów, z wjazdem na parking 
od strony ulicy ks. Abramskie-
go.

Z okazji nadchodzących 
Świąt Bożego Narodzenia

składamy Państwu życzenia radości i pokoju.
Niech światło bijące z betlejemskiej groty

rozjaśnia każdy mrok
Z najlepszymi życzeniami 
dla Mieszkańców Zielonki 
i Powiatu Wołomińskiego

Grzegorz Dudzik
Burmistrz 

Miasta Zielonka

Andrzej Marek Grodzki
Przewodniczący 

Rady Miasta

Nowe centrum Zielonki

Wigilia Sybiraków

Celem budowy takich 
parkingów jest ogranicze-
niu ruchu samochodowe-
go w centrum Warszawy i 
na drogach dojazdowych. 
Pasażerowie przesiadający 
się do pociągu nie płacą za 
parking, wystarcza im waż-
ny bilet na przejazd. Nowy 
obiekt będzie utrzymywany 
przez gminę.

- Budowa parkingu pod-
ziemnego „Parkuj i Jedź” pod 
bazarkiem pomoże nam roz-
wiązać problem z miejscami 
parkingowymi w okolicach 
stacji kolejowej. Ma przyczy-
nić się do wzrostu popular-
ności komunikacji publicznej 
i w efekcie ograniczenia ru-
chu na ulicach Zielonki – po-
wiedział „Regionalnej” bur-
mistrz tego miasta, Grzegorz 
Dudzik.

Taka budowa zupełnie 
odmieni centrum Zielon-
ki. Obecny bazarek, istnie-
jący od kilkunastu lat, nie 

jest rozwiązaniem zbyt este-
tycznym. Po wybudowaniu 
parkingu, ponad nim mają 
powstać budynki z przezna-
czeniem na działalność han-
dlową i usługową, na pewno 
w bardziej trwałej i elegan-
ckiej formie niż obecne bud-
ki i stragany. Czy wywoła to 
protesty obecnych kupców i 
niezadowolenie części klien-
tów?

- Przygotowania do re-
alizacji tego projektu rozpo-
częliśmy już kilka lat temu. 
Poprzedziły je konsultacje 
społeczne, wybór koncepcji i 
spotkania z mieszkańcami – 
mówi burmistrz Dudzik.

Procedury przetargowe 
i realizacja inwestycji po-
winny zacząć się relatywnie 
szybko, ponieważ zgodnie 
z regułami finansowania, 
całość zadania musi zostać 
rozliczona do 2020 roku.

TS

Wśród gości byli m.in. 
wicestarosta Adam Łossan, 
wiceburmistrz Wołomina Ro-
bert Makowski, prezes Towa-
rzystwa Przyjaciół Ziemi Wo-
łomińskiej WOŁOMINIAK 
Andrzej Saulewicz, radni po-
wiatowi i miejscy, przedstawi-
ciele placówek kulturalnych i 
oświatowych, związków kom-

batanckich i senioralnych.
Obowiązki gospodarzy 

pełnili: prezes Koła Wojciech 
Witek i prezes honorowy 
Maria Sobolewska, a opłatek 
poświęcił ks. Grzegorz Idzik z 
parafii Matki Bożej Królowej 
Polski. Gości powitała prezes 
Maria Sobolewska, która w 
krótkim wystąpieniu pod-

Wyjątkowo dużo osób uczestniczyło w tym roku w spotkaniu z okazji świąt Bożego Narodzenia wołomińskiego Koła Związku 
Sybiraków. 

kreśliła ogromne znaczenie 
Sybiraków dla naszej historii i 
pamięci. Zaznaczyła także, że 
Sybiracy chcą przekazać mło-
dzieży jak najwięcej prawdy 
o swoim losie i tragicznych 
wydarzeniach. W tym prze-
kazywaniu wiedzy bardzo po-
magają: dyrektor Powiatowej 
Biblioteki Publicznej Joanna 
Hołubicka i nauczycielka z 
Zespołu Szkół Ekonomicz-
nych Elżbieta Lewkowicz 
– za swoje zaangażowanie i 
współpracę z Kołem zostały 
odznaczone Krzyżem Sybira-
ckim. Na ręce prezesów Koła: 
Marii Sobolewskiej i Wojcie-
cha Witka składano najser-

Obecny bazarek nie wygląda zbyt reprezentacyjnie 

Zielonka zdobyła pokaźne finansowanie na budowę parkingu w systemie „parkuj i jedź”. Podziemny obiekt wybudowany zostanie na 
terenie obecnego targowiska i odmieni centrum miasta.

deczniejsze życzenia, jako 
pierwszy złożył je wicestaro-
sta Adam Łossan. Ponadto 
dzięki Starostwu Powiatowe-
mu naszych Sybiraków po raz 
drugi odwiedził św. Mikołaj z 
prezentami, każdy otrzymał 

paczkę ze słodyczami. Po-
zostaje życzyć, żebyśmy za 
rok spotkali się na spotkaniu 
opłatkowym u Sybiraków w 
takim samym gronie, w rów-
nie serdecznej atmosferze. 

Agata Bochenek 

Prezes Honorowy Maria Sobolewska, odznaczona Krzyżem Sybirackim dyr. Joanna Hołubicka, 
wicestarosta Adam Łossan i prezes Koła ZS Wojciech Witek
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Zdrowych i spokojnych Świąt 
Bożego Narodzenia 

spędzonych w gronie najbliższych 
oraz szampańskiego 
nastroju w Sylwestra 

i wszystkiego najlepszego 
w Nowym 2018 Roku

swoim klientom 
życzy

Jan Zientara 
z pracownikami 

z Okręgowej Stacji 
Kontroli Pojazdów, 

auto-myjnia, auto-serwis 
i tachografy. 

Wołomin 
ul. Szosa Jadowska 53 

tel. 22 776 18 28

Moja Gazeta Regionalna: 
6 grudnia Naczelny Sąd Ad-
ministracyjny uchylił po-
stanowienie Wojewody Ma-
zowieckiego o wygaszeniu 
Panu mandatu radnego po-
wiatu. Wierzył Pan, że ocali 
mandat? Bo chyba już nikt w 
to nie wierzył.
Mariusz Dembiński: Nadzie-
ja umiera ostatnia. Już na po-
czątku zapowiadałem, że wy-
korzystam całą przysługującą 
mi prawem drogę odwoław-
czą. Nie ukrywam, że byłem 
trochę zaskoczony wyrokiem 
Wojewódzkiego Sądu Admi-
nistracyjnego, który odrzucił 
moją skargę na decyzję wo-
jewody. Miałem 30 dni na 
złożenie skargi kasacyjnej do 
Naczelnego Sądu Administra-
cyjnego i to uczyniłem. Nawet 
przez chwilę nie wątpiłem, że 
wojewoda nie miał podstaw 
prawnych do wygaszenia mo-
jego mandatu a prawo jest po 
mojej stronie co potwierdził 
wyrok NSA. Było wiele osób, 
które do końca wierzyło, że 
łączenie mojego stanowiska 
dyrektora ZGKiM w Tłusz-
czu z funkcją radnego i człon-
ka zarządu nie jest w kolizji z 
obowiązującym prawem.

Pamięta Pan jeszcze kiedy 
i w jaki sposób zaczęła się 
walka o ten mandat? Jedni 
chcieli odebrać, drudzy bro-
nili…

Sprawa zaczęła się w kwiet-
niu 2016 r., kiedy to wojewoda 
mazowiecki po rozpatrzeniu 
maila od niejakiego Tomasza 
B. ze Zwolenia wezwał Radę 
Powiatu Wołomińskiego do 
wygaszenia mojego manda-
tu radnego powiatowego pod 
pretekstem kolizji z prawem. 
Na sesji rady powiatu w dniu 
16 maja 2016 r., po meryto-
rycznej dyskusji, głosami rad-
nych koalicji rządzącej po-
wiatem przy wstrzymaniu się 
od głosu radnych klubu PIS, 
rada powiatu odrzuciła wnio-
sek wojewody mazowieckiego. 
Wojewoda uznał tę argumen-
tację i pismem z dnia 6 czerw-
ca 2016 r. odstąpił od żądania 
wygaszenia mandatu. Sprawa 
wydawała się być zakończo-
na, ale jak się okazało w moim 
przypadku – tylko chwilowo. 
Wojewoda mazowiecki nie-
oczekiwanie zmienił zdanie i 
pismem z 30 czerwca 2016 r. 
ponowił żądanie wygaszenia 
przez radę mojego mandatu. 
13 lipca 2016 r. została zwo-
łana nadzwyczajna sesja, rad-
ni stosunkiem głosów 12 za 
(koalicja), 10 przeciw (klub 
PIS) przyjęli stanowisko ko-
misji rewizyjnej, odrzucają-
ce argumenty wojewody. Ten 
jednak nie dał za wygraną i 10 
sierpnia 2016 r. wezwał radę 
powiatu do podjęcia uchwa-
ły stwierdzającej wygaśnięcie 
mojego mandatu radnego. 

Z okazji Świąt Bożego Narodzenia życzenia 
ciepła rodzinnego, niegasnącej przyjaźni 
oraz światła, które zawsze prowadzi tam, 

dokąd się tylko zechce. 
Niech Nowy Rok przyniesie zdrowie, siłę woli 

i wytrwałość oraz opiewa w same sukcesy.

Przewodniczący 
Rady Miejskiej 

/-/ Krzysztof Gajcy 

Burmistrz Tłuszcza
/-/ Paweł Bednarczyk

Na sesji w dniu 8 września 
2016 r., na której byłem nie-
obecny, była kolejna dyskusja 
na ten temat. Tu już w sprawę 
wyraźnie wdała się polityka – 
radni powiatowi z PIS usilnie 
popierali wojewodę i dążyli do 
wygaszenia mojego mandatu. 
Ostatecznie 11 radnych PIS 
głosowało za wygaśnięciem 
mandatu, 13 radnych koali-
cyjnych było za jego utrzyma-
niem. Wojewoda wydał jed-
nak 18 października 2016 r. 
zarządzenie zastępcze, w któ-
rym stwierdził wygaśnięcie 
mojego mandatu. Zarządzenie 
to, jako nieprawomocne, za-
skarżyłem do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego, to 
samo uczyniła Rada Powiatu 
Wołomińskiego. 
Dopiero NSA na rozprawie w 
dniu 6 grudnia 2017 r. w peł-
ni podzielił argumenty przed-
stawione w mojej skardze ka-
sacyjnej. W konkluzji NSA w 
pełni uznał skargę kasacyjną, 
uchylił wyrok WSA, zarządze-
nie zastępcze wojewody ma-
zowieckiego i prawomocnie 
pozostawił mnie radnym Po-
wiatu Wołomińskiego.

Nieźle Panu utkwiły w pa-
mięci te wszystkie daty. Na-
dal Pan uważa, że zarzuty 
były bezpodstawne i postę-
pował Pan prawidłowo? A 
może dzisiaj, patrząc z per-
spektywy, zmieniłby Pan coś 
w swoim ówczesnym działa-
niu?
Zarówno wojewoda, jak i rad-
ni PiS nie przyjmowali oczy-
wistego argumentu, że zakład 
budżetowy, jakim jest ZGKiM 
w Tłuszczu, nie prowadzi na 
własny rachunek działalności 
gospodarczej jak np. gminna 
spółka z o.o. a jest inną formą 
– gminnym zakładem użytecz-

ności publicznej, nie mającym 
w odróżnieniu od spółki z o.o. 
własnej osobowości prawnej 
i działający wyłącznie z upo-
ważnienia i w imieniu gminy, 
która jest jego właścicielem – 
tym samym to nie zakład bu-
dżetowy i jego dyrektor, a sto-
jąca za nimi gmina wchodzi w 
relacje gospodarcze z powia-
tem. Wszystkie zlecenia dla 
ZGKiM były udzielane zgod-
nie z ustawą prawo zamówień 
publicznych. 

W takich kryzysowych sy-
tuacjach poznaje się praw-
dziwych przyjaciół. Rada 
Powiatu, no powiedzmy, ko-
alicyjna część rady, przez 
cały czas stała murem za Pa-
nem. Radni ze Wspólnoty 
Samorządowej, PO i Forum 
Dobrego Samorządu odwo-
ływali się od decyzji woje-
wody do kolejnych instancji 
sądu administracyjnego, a 
uzasadnienia do uchwał pi-
sał sam przewodniczący rady 
powiatu. 

Wierzyłem w sprawiedliwy wyrok 
Rozmowa z Mariuszem Dembińskim, radnym powiatowym i członkiem Zarządu Powiatu.

Właśnie takie sytuacje jesz-
cze bardziej scalają i cemen-
tują naszą koalicję. Za okaza-
ne wsparcie i zaangażowanie 
chciałbym im wszystkim ser-
decznie podziękować. 

W takich sytuacjach poznaje 
się nie tylko przyjaciół, ale i 
wrogów. Przybyło Panu tych 
ostatnich?
Jestem radnym powiatowym 
już drugą kadencję. W po-
przedniej kadencji PiS ze 
Wspólnotą Samorządową, 
którą reprezentuję tworzył 
koalicję i nie ukrywam swo-
jego zaskoczenia, że po dru-
giej stronie stołu (podczas se-
sji rady na sali konferencyjnej 
radni koalicyjni i opozycyj-
ni zasiadają po przeciwnych 
stronach - przyp. red.) mam aż 
tylu przeciwników. Zawiod-
łem się szczególnie na jednej 
osobie, którą wcześniej uwa-
żałem za przyjaciela. Również 
prasa wydawana na terenie 
powiatu nie zostawiła na mnie 
suchej nitki i aż strach pomy-
śleć co by mnie mogło jeszcze 
spotkać, gdyby wyrok NSA 
był inny.

Miał Pan jakiś plan awaryjny 
na wypadek utraty mandatu? 
Ciężko tak na rok przed koń-

cem kadencji rozstać się z 
mandatem i funkcją w zarzą-
dzie Powiatu. Poza tym, zda-
je się że zawirowania z man-
datem mogły mieć wpływ na 
Pana sprawy zawodowe. 
Jak już wcześniej wspomnia-
łem - do końca, może tro-
chę naiwnie, ale wierzyłem w 
sprawiedliwy wyrok, bo byłem 
przekonany, że to co robię za-
wodowo i społecznie nie stoi 
w kolizji z prawem. Moja re-
zygnacja z funkcji dyrektora 
ZGKiM nie ma żadnego po-
wiązania ze sprawą wygasza-
nia mojego mandatu radnego 
powiatowego.

Co dalej? Będzie Pan kan-
dydował w kolejnych wybo-
rach, czy ma już dość pracy w 
samorządzie?   
Do wyborów samorządo-
wych pozostał jeszcze rok. 
Doświadczenie samorządowe, 
które zdobyłem przez minione 
dwie kadencje na pewno będę 
chciał wykorzystać w kolejnej. 
Doskonale sobie zdaję sprawę, 
że jest to zależne jedynie od 
tego, czy moi wyborcy obda-
rzą mnie zaufaniem na kolej-
ną kadencję.

Dziękujemy za rozmowę
A.B.
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Zdrowych i spokojnych Świąt Bożego Narodzenia 
oraz szczęśliwego Nowego 2018 Roku
wszystkim naszym Klientom, 
Pracownikom i Przyjaciołom
składa życzenia 

Sławomir Ziemkiewicz 
Usługi budowlane, ogrodzenia betonowe, 
metalowe, panelowe - Dybów K., ul. Majowa 70

Zapraszamy na zakupy świąteczne:
al. Gen.A.Chruściela 11A, tel. 22 611 98 95
ul. Pasaż Ursynowski 7, 22 121 50 44
ul. Zamieniecka 78, tel. 22 610 47 47
ul. Egipska 4, tel. 22 672 02 41

Warto podkreślić, że na 
odcinku od ul. Bohaterów 
Ossowa do ul. E. Orzeszko-
wej chodnik znajduje się po 
obu stronach ulicy, co jest 
dużym ułatwieniem dla pie-
szych. Zostało przebudowa-
ne również 300 mb chodnika 
na ul. E. Orzeszkowej. Tymi 
odcinkami przemieszczają 
się uczniowie i rodzice do 
pobliskiego Zespołu Szkół 
Publicznych nr 2. Nowe 
ciągi piesze zdecydowanie 
poprawią bezpieczeństwo 
najmłodszych mieszkańców 
Kobyłki. Wykonawcą zada-
nia była firma GÓR-BUD 
Grzegorz Górski z Korytnicy. 
Wartość inwestycji wyniosła 
765 616,00 zł. 

EB

Na Narutowicza i Orzeszkowej bezpieczniej

Akacjowa ukończona

Na ulicy G. Narutowicza (940 mb.) na odcinku od ul. Bohaterów Ossowa do ul. W. Broniewskigo został przebudowany chodnik.

Zostało zrealizo-
wane kolejne zadanie z 
planu priorytetowych 
inwestycji drogowych 
miasta Kobyłka. 

Ulica Akacjowa w 
dzielnicy Piotrówek z 
dniem 14 grudnia zo-
stała oddana do użyt-
kowania. Na odcin-
ku 720 mb wykonano 
nawierzchnię z kostki 
betonowej brukowej. 

Realizacją zadania 
zajął się Zakład Robót 
Ogrodniczo – Drogo-
wych z Kobyłki. War-
tość inwestycji wynio-
sła: 602 700,00 zł. 

EB

Ponad 600 tysięcy z budżetu miasta Kobyłka przeznaczono na wybudowanie ulicy Akacjowej.

11 grudnia w Centrum 
Edukacyjnym IPN im. J. Kur-
tyki zostały uhonorowane 
osoby, które wniosły ogromny 
wkład w kultywowanie pamię-
ci o polskim Lwowie. Profe-

sor Oskar Czarnik od wielu 
lat współpracuje z Instytutem 
Lwowskim Fundacją ochro-
ny dziedzictwa kulturowego 
Kresów Wschodnich i jest au-
torem licznych opracowań po-

staci zasłużonych dla Lwowa. 
Medal jest wyrazem wdzięcz-
ności dla kobyłkowskiego li-
teraturoznawcy i zasłużonego 
działacza kultury, jednocześ-
nie lwowiaka z urodzenia.

Gratulujemy wyróżnienia 
Panu Profesorowi i składamy 
serdeczne życzenia kolejnych 
lat twórczej pracy dla naszej 
małej Ojczyzny. 
Emilia Buczyńska - Kołodziejek 

Profesor Oskar Czarnik 
odznaczony medalem

Podczas obchodów 25-lecia działalności Instytutu Lwowskie-
go honorowy obywatel miasta Kobyłka Profesor Oskar Czar-
nik został odznaczony medalem za wkład we współtworzenie 
Rocznika Lwowskiego.

Zdrowych wesołych świąt 
Bożego Narodzenia 

i szczęśliwego Nowego Roku 
życzy 

GEOPLAN II
GLOMEHANICAL

ENGLNEERING
Piotr Patejuk



     ←  24(289)  21 grudnia 2017  →  11GAZETA BEZPŁATNA

Radosnych i zdrowych 
Świąt Bożego Narodzenia
oraz uśmiechu i życzliwości 
na każdy dzień Nowego 
2018 Roku
życzą
Właściciele i Pracownicy 
Hotelu Restauracji LIVIA 
przy ul. Mariańskiej 
w Wołominie

Zdrowych i pogodnych Świąt Bożego Narodzenia
oraz
wszystkiego najlepszego w Nowym Roku

życzy Marek Woch, 
Prezes firmy „Clean World” 
wraz z pracownikami

Świąt pełnych radości, ciepła i niepowtarzalnej, 
rodzinnej atmosfery, a także pomyślności i samych 

sukcesów w Nowym Roku.

Przewodnicząca Rady 
Gminy Strachówka 

Anna Ołdak

Wójt 
Gminy Strachówka 
Piotr Orzechowski

Na terenie kontrolowanej 
posesji policjanci i funkcjona-
riusze KAS zabezpieczyli prawie 
9 tys. sztuk kosmetyków bez-
prawnie oznaczonych znakami 
towarowymi znanych, świato-
wych firm z branży perfume-
ryjnej. Gdyby to były oryginalne 
produkty ich wartość rynkowa 
wynosiłaby co najmniej 1 milion 
300 tys. złotych. 

Jak wstępnie ustalili funk-
cjonariusze, perfumy ze zlikwi-
dowanego magazynu mogły 
trafiać do nielegalnej sprzedaży 
różnymi kanałami. Dodatko-
wo podczas przeszukania po-
sesji mundurowi zabezpieczyli 
gotówkę, sprzęt elektroniczny, 
a także ok. 7 gramów białego 
proszku, który teraz trafi do ba-
dań laboratoryjnych pod kątem 
obecności substancji narkotycz-
nych. 

Zatrzymani podczas ak-
cji obywatele Białorusi trafili 
do policyjnej celi. Białorusini 
już usłyszeli zarzuty z ustawy 
prawo własności przemysło-
wej dotyczące wprowadzania 
do obrotu towaru oznaczo-
nego prawnie zastrzeżonymi 
znakami towarowymi czyniąc 
sobie z tego stałe źródło do-
chodu, za co może im grozić 

kara do 5 lat pozbawienia 
wolności. Postanowieniem 
Prokuratora Rejonowego w 
Pruszkowie kobieta i mężczy-
zna zostali też objęci policyj-
nymi dozorami. 

mł. asp. Maciej Czarnecki IAS 
w Białymstoku KPP 

asp. szt. Tomasz Sitek 
Oficer prasowy  w Wołominie 

KRONIKA POLICYJNA

Zlikwidowano magazyn 
z perfumami

Trafił ponownie do aresztu 

Podejrzani o kradzieże 
transformatorów

Funkcjonariusze Podlaskiego Urzędu Celno-Skarbowego w Bia-
łymstoku oraz wołomińscy policjanci z Wydziału do Walki z 
Przestępczością Gospodarczą i Korupcją ustalili, że na jednej z 
prywatnych posesji pod Nadarzynem funkcjonuje magazyn pod-
robionych perfum. Mundurowi weszli do wcześniej wytypowane-
go budynku zaskakując na miejscu dwie osoby. 

Z zarzutami i policyjnymi dozorami 

Trzech mężczyzn w wie-
ku od 23 do 44 lat zatrzymali 
policjanci prewencji woło-
mińskiej Komendy. Jak usta-
lili funkcjonariusze w listo-
padzie i grudniu br. Adam G., 
Krzysztof W. i Henryk K. do-
konali uszkodzenia czterech 
transformatorów energetycz-
nych z których następnie za-
brali w celu przywłaszczenia 
uzwojeń miedzianych, powo-
dując tym samym zakłócenie 
działania sieci energetycznej 
oraz straty łączne w kwocie 

blisko 76 tys. złotych. Cała 
trójka już usłyszała zarzuty 
uszkodzenia infrastruktury 
telekomunikacyjnej za co ko-
deks karny przewiduje karę 
od 6 miesięcy do 8 lat pozba-
wienia wolności. Decyzją pro-
kuratora rejonowego w Woło-
minie Adam G. i Krzysztof W 
zostali też objęci policyjnymi 
dozorami. Henryk K. przy-
znał się do winy i dobrowol-
nie poddał się karze. 

ts 

Obowiązku tego nie reali-
zował i 2 tygodnie później de-
cyzją sądu został tymczasowo 
aresztowany. 

29 listopada podczas po-
siedzenia sądu został uznany 
za winnego popełnionych prze-
stępstw i skazany na karę 10 
miesięcy pozbawienia wolności, 
został mu też uchylony tymcza-
sowy areszt. 

Orzeczony wobec nie-
go przez sąd wyrok nie zrobił 
na nim wrażania. Gdy tylko 
wyszedł z aresztu, w którym 
przebywał od września za prze-
stępstwo jakiego dopuścił się na 
najbliższych – znęcania się psy-
chicznego i fizycznego, ponow-
nie postanowił zakłócać nor-
malne życie i funkcjonowanie 
rodziny. Nie tylko nadal zaczął 
nadużywać alkoholu, wszczy-
nać awantury, lecz również nie 
zastosował się do postanowień 
sądu. 

2 grudnia w godzinach noc-
nych w miejscu zamieszkania 
zagroził wysadzeniem miesz-
kania. 50-latek odkręcił kurek 
w kuchence gazowej, po czym 
zaczął odpalać papierosa. Takie 
zachowanie mogło narazić jego 
najbliższych – żonę i syna na 
bezpośrednie niebezpieczeń-
stwo utraty życia i zdrowia bądź 
ciężkiego uszczerbku na zdro-
wiu. Powiadomienie o tym fak-
cie policjanci z Radzymina po-
nownie zatrzymali Dariusza R. 

Mężczyzna usłyszał zarzut 
popełnienia przestępstw prze-
ciwko życiu i zdrowiu, materiały 
sprawy zostały skierowane do 
prokuratora rejonowego i sądu 
w Wołominie. Postanowieniem 
sądu z dnia 6 grudnia 50-latek 
został tymczasowo aresztowany 
na okres trzech miesięcy. Może 
mu grozić do 3 lat pozbawienia 
wolności. 

ts 

Został zatrzymany na początku września przez policjantów z Ra-
dzymina w związku ze znęcaniem się nad żoną. Postanowieniem 
prokuratora został objęty policyjnym dozorem, nakazem opusz-
czenia lokalu i zakazu zbliżania się do pokrzywdzonej. 



12  ← 24(289)  21 grudnia 2017  →  GAZETA BEZPŁATNA

Ząbki z nowym dworcem –  
reszta skromniej

Spółka ogłosiła już przetarg 
na przygotowanie dokumenta-
cji projektowej i okołoprojek-
towej na inwestycje objęte tzw. 
Programem Inwestycji Dwor-
cowych na lata 2016-2023. 

Na liście 74 dworców, któ-
re zostały objęte planem inwe-
stycyjnym, znalazły się właśnie 
Ząbki i Tłuszcz. Jeśli harmo-
nogram zostanie zrealizowany, 
nowe obiekty powstaną zatem 
w ciągu najbliższych 5 lat.

Kasy nie wrócą
Kolejne miejscowości na 

trasie z Ząbek do Wołomina 
mogą cieszyć się z – kończącej 
się właśnie - modernizacji sta-
cji i linii kolejowej, ale dworców 
mieć nie będą. Zielonka, Kobył-
ka i Wołomin nie będą już mia-
ły nawet kas. Sprzedaż biletów 
odbywać się będzie w ustawio-
nych na peronach automatach.

Funkcjonowanie kas bileto-
wych na dworcach i przystan-
kach zależy od przewoźników, 
czyli w naszym regionie jest to 

kompetencja Kolei Mazowie-
ckich. Zwróciliśmy się więc do 
KM z zapytaniem, jak będzie 
wyglądała sprzedaż biletów po 
zakończeniu wszystkich prac 
modernizacyjnych na stacji.

- Zarządca infrastruktury 
prowadzący remont linii nr 6 
nie uwzględnił w swoim projek-
cie postawienia kas na przystan-
kach linii wołomińskiej - w Zie-
lonce, Kobyłce - Ossowie, Kobył-
ce i Wołominie, brak jest przyłą-
czy umożliwiających ich posta-
wienie – poinformowała „Moją 
Gazetę Regionalną” Dorota No-
wakowska, dyrektor Biura Pra-
sowego Kolei Mazowieckich.

Przypomnijmy, że przez 
kilkadziesiąt lat kasy funkcjo-
nowały na peronach we wszyst-
kich tych miejscowościach, ich 
budynki przez moment uzna-
wano nawet za zabytek. W trak-
cie modernizacji stacji, na pero-
nach postawiono jedynie – zbli-
żone stylem architektonicznym 
– wiaty, bez zamknięć, ogrze-
wania oraz okienek biletowych. 
Sprzedaż na czas remontu prze-

niesiono do prowizorycznych 
kontenerów, które w Zielonce 
i Wołominie mają w obecnych 
lokalizacjach pozostać „bezter-
minowo”.

Przy stacjach pojawiły się 
biletomaty, ustawione czasem w 
mało racjonalnych miejscach. 
W Wołominie maszynę prze-
niesiono na peron po licznych 
apelach podróżnych, w Zielon-
ce ma się na nim znaleźć „w 
pierwszym kwartale 2018 roku”. 
Nie wiadomo, co z Kobyłką, 
gdzie biletomat stoi sobie w naj-
lepsze... przed Urzędem Miasta.

Przejścia już oficjalne
PKP Polskie Linie Kole-

jowe, inwestor kolejowej mo-
dernizacji na linii Warszawa 
– Białystok, poinformowały w 
piątek, 14 grudnia, że do użyt-
ku zostały oddane trzy przej-
ścia podziemne na stacjach: 
Kobyłka, Kobyłka Ossów i 
Zielonka. Obiekty został wy-
budowane za 11,5 mln zł w ra-
mach modernizacji linii „Rail 
Baltica”.

(dokończenie ze str. 1)

Była to długo oczekiwana 
formalność, bowiem mieszkań-
cy i podróżni korzystali już na 
przykład z przejścia w Zielonce 
od dobrych kilku miesięcy. Bra-
kowało jedynie czynnych wind, 
które udostępniono do użytku 
10 grudnia. 

Nowe przejścia podziemne 
zastępują przejścia w poziomie 
szyn, funkcjonujące na stacji 
w Zielonce i na przystankach 
Kobyłka i Kobyłka Ossów – te 
prowizoryczne dojścia zosta-
ły, wraz z oficjalnym zakończe-
niem prac, zlikwidowane.

Otworzone przejścia pod-
ziemne są wyposażone w funk-
cjonalne oświetlenie, tablice 
informacyjne i wyświetlacze z 
informacjami o odjazdach po-
ciągów. Ściany zostały pokry-
te warstwą antygrafitti. Dzięki 
windom z przejść swobodnie 
mogą skorzystać także osoby o 
ograniczonej mobilności. 

Otwarcie nowych obiektów 
to dobra informacja dla pasaże-
rów jeżdżących na trasie Woło-
min – Warszawa, także dlatego, 
że odwołane zostały ograni-
czenia prędkości, wprowadzo-
ne na czas budowy podziem-
nych przejść i funkcjonowania 
przejść w poziomie szyn. Czas 
przejazdu skróci się o kolejne 
kilka minut.                              

TS

Póki co przy zmodernizowanych stacjach króluje prowizorka 

Mam na imię Kuba. Od 17 lat choruję na rdzeniowy zanik mięśni 
(SMA I). Jest to choroba postępująca. Jestem uzależniany od po-
mocy drugiej osoby, przez całą dobę. Niedawno pojawiło się le-
karstwo, które zatrzyma dalszy postęp mojej okrutnej choroby.
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Wartości limitów dla podatku 
dochodowego i podatku VAT 

na 2018 rok

Porady Księgowo-Prawne

Limit dla małych podatników 
dla celów rozliczeń VAT

Status małego podatnika przy-
sługuje podmiotom, u których 
wartość sprzedaży (wraz z kwo-
tą podatku) nie przekroczyła w 
poprzednim roku podatkowym 
wyrażonej w złotych kwoty od-
powiadającej równowartości 
1.200.000 euro Zgodnie z tabe-
lą nr 190/A/NBP/2017 z dnia 
2 października 2017 r. kurs ten 
wynosił 4,3137 zł, czyli równo-
wartość 1.200.000 euro wynosi:
1.200.000 euro x 4,3137 zł = 
5 176 440 ≈ 5 176 000 zł.
W przypadku podatników pro-
wadzących przedsiębiorstwo 
maklerskie, zarządzających 
funduszami powierniczymi, 
będących agentami, zlecenio-
biorcami lub innymi osobami 
świadczącymi usługi o podob-
nym charakterze (z wyjątkiem 
komisu) - od 1 stycznia 2018 r. 
limit ten stanowić będzie war-
tość nieprzekraczającą wyrażo-
nej w złotych kwoty odpowia-
dającej 45.000 euro. 45.000 euro 
x 4,3137 zł = 194 116,50  zł ≈ 
194 000 zł.

Limity na 2018 r. dla ryczałtu 
ewidencjonowanego

Po średnim kursie NBP z dnia 2 
października 2017 roku oblicza 
się limity dla ryczałtu. (4,3137 
PLN).
W 2018 roku podatnicy konty-
nuujący działalność gospodar-
czą będą mogli opłacać ryczałt 
od przychodów ewidencjono-
wanych, jeżeli w 2017 roku:
- uzyskali przychody z działal-
ności prowadzonej wyłącznie 
samodzielnie, w wysokości nie-
przekraczającej 1  078 425,00 
zł (250.000 euro × 4,3137 zł/
euro),
- uzyskali przychody z działalno-
ści prowadzonej w formie spółki, 
a suma przychodów wszystkich 
wspólników nie przekroczyła 
kwoty 1 078 425,00 zł.

Limit uprawniający do opłaca-
nia ryczałtu kwartalnie.

W 2018 roku będą mieli po-
datnicy, których przychody z 
działalności prowadzonej samo-
dzielnie albo przychody spółki 
w 2017 roku nie przekroczyły 
kwoty 107 842,50 zł, czyli rów-
nowartości 25.000 euro.

Ważne limity dla podatników 
podatku dochodowego na 
2018 r.

Limit jednorazowej amorty-
zacji
Podatnicy w roku podatko-
wym, w którym rozpoczęli pro-
wadzenie działalności gospo-
darczej, oraz mali podatnicy, 
mogą dokonywać jednorazowo 
odpisów amortyzacyjnych od 
wartości początkowej środków 
trwałych zaliczonych do grupy 
3-8 Klasyfikacji, z wyłączeniem 
samochodów osobowych, w 
roku podatkowym, w którym 
środki te zostały wprowadzone 
do ewidencji środków trwałych 
oraz wartości niematerialnych i 
prawnych.
Przeliczenia na złote kwoty li-
mitu dokonuje się według śred-
niego kursu euro ogłaszanego 
przez Narodowy Bank Polski 
na pierwszy dzień roboczy paź-
dziernika roku poprzedzające-
go rok podatkowy, w którym 
wystąpiło zdarzenie, o którym 
mowa w tym przepisie, w za-
okrągleniu do 1.000 zł. Limit 
dla jednorazowej amortyzacji 
w 2018 roku wyniesie 216 000 
zł (50.000 euro x 4,3137 zł/euro, 
po zaokrągleniu do 1.000 zł).

Nowa jednorazowa amortyza-
cja od 12 sierpnia 2017 roku
Zgodnie z nowelizacją ustaw o 
podatku dochodowym od osób 
fizycznych i od osób prawnych 
(Dz.U. 2017 poz.1448) wprowa-

dzono dodatkową możliwość 
dokonywania jednorazowych 
odpisów amortyzacyjnych od 
wartości początkowej nabytych 
fabrycznie nowych środków 
trwałych  zaliczonych do gru-
py 3-6 i 8 Klasyfikacji Środków 
Trwałych w roku podatkowym 
, w którym środki te zostały 
wprowadzone do ewidencji 
środków trwałych oraz war-
tości niematerialnych  i praw-
nych, do wysokości nieprzekra-
czającej w roku podatkowym 
kwoty 100  000 PLN. Kwota ta 
obejmuje sumę odpisów amor-
tyzacyjnych i wpłaty na poczet 
nabycia środka trwałego, zali-
czonej do kosztów uzyskania 
przychodów.
Nowa jednorazowa amorty-
zacja przysługuje pod warun-
kiem, że:
•	 wartość początkowa jednego 

środka trwałego, nabytego w 
roku podatkowym, wynosi 
co najmniej 10 000 PLN lub 

•	 łączna wartość początkowa 
co najmniej dwóch środków 
trwałych, nabytych w roku 
podatkowym, wynosi co naj-
mniej 10 000 PLN, a wartość 
początkowa każdego z nich 
przekracza kwotę 3 500 PLN.

Prawo do korzystania z nowej 
jednorazowej amortyzacji do-
tyczy wszystkich podatników 

z tym, że mali podatnicy i po-
datnicy rozpoczynający działal-
ność gospodarczą mają prawo 
do skorzystania z jednorazowej 
amortyzacji na dotychczaso-
wych zasadach (50  000 Euro) 
lub na nowo wprowadzonych 
zasadach.
Nowa regulacja ma zastosowa-
nie do środków trwałych naby-
tych od dnia 01 stycznia 2017 
roku.

Mały podatnik zgodnie z usta-
wą o podatku dochodowym

Wartość przychodu ze sprze-
daży (wraz z kwotą należnego 
podatku od towarów i usług) 
nie przekroczyła w poprzednim 
roku podatkowym wyrażonej w 
złotych kwoty odpowiadającej 
równowartości 1.200.000 euro. 
( kurs średni NBP na pierwszy 
dzień października)
W 2018 roku status małego 
podatnika będzie miał ten 
podatnik, którego wartość 
przychodu ze sprzedaży (wraz 
z należnym podatkiem od to-
warów i usług) nie przekroczy 
w 2017 roku kwoty 5 176 000 
zł (1.200.000 euro x 4,3137 zł/
euro, po zaokrągleniu do 1.000 
zł).

Limit do prowadzenia ksiąg 
rachunkowych

Osoby fizyczne, spółki cywilne 
osób fizycznych, spółki jawne 
osób fizycznych oraz spółki 
partnerskie, mają obowiązek 
prowadzenia ksiąg rachunko-
wych, jeżeli ich przychody, w 
rozumieniu art. 14 ustawy o 
PDOF, za poprzedni rok po-
datkowy wyniosły w walucie 
polskiej co najmniej równowar-
tość kwoty 2 000 000 euro. (wg 
średniego kursu NBP obowią-
zującego w pierwszym dniu ro-
boczym października roku po-
przedzającego rok podatkowy)
Średni kurs euro NBP z 02 
października 2017 roku wy-
niósł 4,3137 zł/euro (tabela nr 
190/A/NBP/2017). 
Limit 2 000 000 Euro x 4,3137 
zł = 8 627 400 zł

Opracowała: 
Grażyna Kotkowska

Zastępca Dyrektora 
Departamentu Księgowości

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

http://sklodowscy.pl/aktualno-
sci/warto-wiedziec/wartosci-
-limitow-dla-podatku-docho-
dowego-i-podatku-vat-obo-
wiazujace-na-2018-rok

Wszystkim naszym 
Klientom 

oraz mieszkańcom 
Ząbek 

życzymy
Wesołych Świąt
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OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przy-
gotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496) oraz art. 
49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. 
poz. 1257)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Wołomina złożony w dniu 15.11.2017 r. postępowania 
administracyjnego w sprawie znak WAB.6740.14.65.2017 o wydanie decyzji o zezwoleniu na rea-
lizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa ul. Widnej w msc. Wołomin”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w całości na rzecz Gminy Wo-

łomin 
−	 ew. nr: 244/2, 272/3 w obrębie 15-0015, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin - miasto,

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Wołomin, niepodlegające prze-
jęciu 
−	 ew. nr: 244/1 w obrębie 15-0015, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin – miasto.
Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: innych dróg publicznych, sieci uzbroje-

nia terenu i zjazdów niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego:
−	 ew. nr 239/8, 276/3, 275/3, 274/3, 274/2, 274/4, 276/6, 275/6, 274/6, 274/5, 274/7, 

251/5, 245/2, 246/2, 261/11 w obrębie 15-0015, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin – miasto.
Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można za-

poznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, 
parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, 
pt. 8-16, gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia 
w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2017 r. poz. 1257) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia publicz-
nego ogłoszenia.

W Markach tylko cudem 
nie doszło do poważniejszego 
wypadku, gdy w poniedzia-
łek 11 grudnia, cała rodzina 
dzików, składająca się z 5 do-
rosłych osobników, wybrała 
się na spacer wzdłuż głównej 
arterii miasta – Alei Piłsud-
skiego. Zwierzęta dostojnie i 
bez pośpiechu maszerowały 
wzdłuż drogi, nie przejmując 
się osłupiałymi kierowcami i 
przechodniami. Wezwano do 
nich leśników i odwieziono 
poza miasto.

Nietypową atrakcję mieli 
również mieszkańcy Zielon-
ki. Tutaj dziki pojawiły się na 
skrzyżowaniu ulic Zapolskiej 

Kto spotyka w mieście dzika...
Na ulicach miast naszego regionu coraz częściej pojawiają się dziki, szukające pożywania w chłodne miesiące. W grudniu spoty-
kano je między innymi w Zielonce i Markach.

 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przy-
gotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496)
  

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wydaniu w dniu 12 grudnia 2017 r. dla Burmistrza Miasta Ząbki, reprezento-
wanego przez pełnomocnika P. Grzegorza Kowalika, decyzji Nr 50pz/2017 znak 
WAB.6740.14.40.2017, opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu 
na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Rozbudowa ul. Skrajnej – budowa ciągu 
pieszo – rowerowego w m. Ząbki”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – nu-

mery działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Miasta Ząbki, 
w nawiasach – numery działek po podziale):
−	ew. nr: 1/20 (1/36, 1/37),  1/13 (1/38, 1/39), 1/15 (1/40, 1/41), 1/5 (1/34, 1/35) w obrębie 

0054 (03-30), jedn. ewid. 143403_1 Ząbki, 
•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Miasta Ząbki, niepodle-

gające przejęciu:
−	ew. nr: 1/19, 1/24, 1/9, 3/3 w obrębie 0054 (03-30), jedn. ewid. 143403_1 Ząbki,
−	ew. nr: 2/1 w obrębie 0053 (03-29), jedn. ewid. 143403_1 Ząbki.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem or-
ganu wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 
3, w terminie 14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  usta-
wy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. 
poz. 1257).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prą-
dzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesan-
tów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.

Niezbyt rozsądne wydaje się podchodzenie do stada dzików

i Leśnej we wtorek, 12 grud-
nia. Cztery dorosłe okazy 
(odyńce) zachowywały się 
bardzo spokojnie. Niestety, 
grono zaciekawionych osób 

nie ograniczyło się do trady-
cyjnego fotografowania i na-
grywania zwierząt telefonami 
komórkowymi. Znalazły się 
również osoby dokarmiają-
ce te stworzenia. Tymcza-

sem specjaliści ostrzegają, że 
może to powodować powro-
ty dzików w to samo miejsce, 
przyzwyczajonych do łatwe-
go pożywienia.

Populację dzików w Pol-
sce szacuje się na ok. 250 ty-
sięcy sztuk, samiec może wa-
żyć nawet do 300 kilogramów. 
Są to zwierzęta niebezpieczne 
nie tylko dlatego, że mogą fi-

zycznie zaatakować człowie-
ka, ale również bardzo często 
roznoszą choroby. Widząc je 
w miejscach zamieszkałych 
powinniśmy się oddalić bez 

zwracania uwagi na bezpiecz-
ną odległość i zawiadomić 
odpowiednie służby – straż 
miejską, policję, czy nadleś-
nictwo.

TS

Dziki widziane były w Markach i Zielonce 
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PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego 

w Zielonce. Tel. 22 781 94 58
• Zatrudnimy szwaczki do szycia 

odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

• Przyjmę uczennicę do salonu 
fryzjerskiego „BOLERO” w 
Ząbkach. Tel. 501 376 143

• SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Roboty ogólnobudowlane 
i dekarskie. Wieloletnie 

doświadczenie od 1988 roku. 
Adam Wróblewski. Tel. 606 336 118

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

ZDROWIE

MOTORYZACJA

• Pomoc drogowa. Zielonka i okolice. 
Tel. 505857005 

• Terapia naturalna bólów kręgosłupów 
- masaż, rehabilitacja. Możliwość do-
jazdu. Mateusz Mikulski fizjoterapeuta 
– 881 294 609; Anna Michalska fizjote-
rapeutka – 733 553 669

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich. Tel. 602 304 503

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823 AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207Usługi ogólnobudowlane 

elewacje styropianem, remonty, 
wykończenia, podbitki, 

poddasze, tel. 504-298-135

STUDNIE WIERCONE
MASZYNOWO, RĘCZNIE. 
MOŻLIWOŚĆ WIERCENIA 
W POMIESZCZANIACH.
Tel. 531 015 129

Biblioteka w okresie świątecznym 
Uprzejmie informujemy, że w okresie świątecznym od 18 grud-
nia 2017 r. do 2 stycznia 2018 r. ulegają zmianie godziny ot-
warcia bibliotek w Rembertowie. Zapraszamy do zapoznania 
się z informacją!

Główna siedziba Biblioteki 
ul. Gawędziarzy 8
18 - 20 grudnia 2017 r. – 12:00 – 19:00 
21- 22 grudnia 2017 r. – 9:00 – 16:00 
27 grudnia 2017 r. – nieczynne 
28-29 grudnia 2017 r. – 12:00 – 19:00 
2 stycznia 2018 r. - nieczynne
Wypożyczalnia dla Dorosłych i Młodzieży nr 57  
ul. Chełmżyńska 27/35 lok. 31
18 - 20 grudnia 2017 r. – 8:00 – 19:00 
21- 22 grudnia 2017 r. – 8:00 – 19:00 
27 grudnia 2017 r. – nieczynne 
28-29 grudnia 2017 r. – 8:00 – 19:00 
2 stycznia 2018 r. - nieczynne
Wypożyczalnia dla Dorosłych i Młodzieży nr 61 
ul. Niedziałkowskiego 25
18 - 20 grudnia 2017 r. – 11:00 – 19:00 
21- 22 grudnia 2017 r. – 8:00 – 16:00 
27 grudnia 2017 r. – nieczynne 
28 grudnia 2017 r. – 8:00 – 16:00 
29 grudnia 2017 r. – 11:00 – 19:00  
2 stycznia 2018 r. – nieczynne



Tymi słowami – Niech 
nam się darzy - zakończy-
ła składanie świątecznych 
życzeń burmistrz Elżbieta 
Radwan. Wyraźnie wzruszo-
na burmistrz podziękowała 
za tak liczną obecność i od-
nosząc się do słów kolędy: 
Podnieś rękę Boże dziecię, 
błogosław ojczyznę miłą, 

powiedziała, iż chciałaby w 
tym momencie zaśpiewać: 
błogosław Wołomin i jego 
mieszkańców. Życzenia na 
nadchodzące święta Bożego 
Narodzenia złożyli także: 
przewodniczący Rady Miej-
skiej Leszek Czarzasty, dy-
rektor OPS Danuta Graszka, 
ks. dziekan Zygmunt Pod-

stawka oraz gość honorowy 
– nowy biskup warszawsko-
-praski Romuald Kamiński, 
po raz pierwszy obecny w 
Wołominie. Wspomniane 
wzruszenie burmistrz Rad-
wan było uzasadnione, bo 
na placu 3 Maja zgromadziło 
się prawie tysiąc osób, chęt-
nych by dzielić się opłatkiem 

Niech nam się darzy
Takiej Wigilii w Wołominie jeszcze nie było.

i chlebem miłości (uroczy-
stość przebiegała pod ha-
słem: dzielimy się chlebem 
miłości), kolędować i wspól-
nie spędzić czas. Nie sposób 
wymienić wszystkich gości, 
obecni byli m.in. poseł Jan 
Grabiec, burmistrz Zielon-
ki Grzegorz Dudzik, radni 

gminni i powiatowi, sołtysi, 
strażacy, działacze społecz-
ni, duchowni ze wszystkich 
wołomińskich parafii. Miej-
ska Wigilia w Wołominie 
okazała się bardzo udaną 
inicjatywą, ciepło przyjętą 
przez mieszkańców. 

MB

Życzenia składali: bp Romuald Kamiński, burmistrz Elżbieta Radwan i przewodniczący rady Leszek Czarzasty


